
Scénář k audionahrávce – varianta 3 

 

Zpracovali: 

 

Ondřej Havel, Jáchym Hořejší, Miloš Korejs, Eliška Hana Urbanová, Beáta Voděracká, 

ZŠ a MŠ Ústavní, Praha 8 

 

(hudební motiv - znělka olympijských her) 

 

Beata 

Ještě než jsme měli možnost se s panem Petrem Svatošem sejít, zjistili jsme o něm 

mnoho zajímavých informací. 

 

Jednak o jeho vážném onemocnění, které mu nevratně zasáhlo do života, ale také o 

jeho úspěchu na paralympijských hrách v Tokiu v roce 2021. 

 

0:02:45 - 0:03:03 (nahrávka 1) 

 

Vlastně ve třinácti jsem měl nádor na páteři, což znamenalo, že jsem musel projít 

chemoterapií a ozařováním a transplantací kostní dřeně. A v 17 se projevily vedlejší 

následky radioterapie. 

 

0:03:07 - 0:03:17 (nahrávka 1) 

 

A to znamená, že mně začala odumírat mícha na, kvůli tomu ozařování. Takže ta mícha 

se ztenčovala, ztenčovala, ztenčovala až jsem se dostal na vozík. 

 

Jáchym 

Od malička se věnoval sportu, jeho koníčkem byl stolní tenis.  Na sport nikdy přes 

svůj handicap nezanevřel.   

 

0:09:53 - 0:10:17 (nahrávka 2) 

 

Ping-pong je bohužel, nebo stolní tenis je bohužel jeden z nejtěžších sportů na 

naučení a bohužel hrozně dlouho trvá než se ho naučíte. Ty základy dejme tomu se 

naučí každej celkem rychle. Ty základní údery.  Ale jak se do toho začnou motat 

nějaký rotace a všechno, tak to začne trvat hrozně dlouho. A najednou ten člověk má 

pocit, že se nikam neposunuje. A tam jakoby hodně lidí odpadá. 

 

 

0:11:17 - 0:11:40 (nahrávka 1) 

 

Já jsem na vozíku začal hrát, tuším 2010. A to když jsem přijel na svůj první turnaj, tak 

jsem si řikal, co já tady vlastně dělám. Já jsem tam přijel jako otrhanej, když to řeknu 

takhle v normálním obyčejným tričku, všichni tam měli dresy, všichni měli oddíly. A já 

jsme tam přijel jako úplně neznalej toho prostředí. 

 

 



Jáchym 

Možná, že tenkrát ještě netušil, že se za deset let podívá do Japonska, odkud přiveze 

bronzovou medaili z paralympiády. 

 

0:10:43 - 0:11: 09 (nahrávka 1) 

 

Samozřejmě to byl úspěch jako blázen. To, pro co jsme si tam jeli, takže v tu 

samotnou chvíli jsme ještě asi nevěděli, co jsme dokázali. Ale začlo mi to až postupně 

docházet a samozřejmě to bylo splnění svýho největšího snu. 

 

Beata 

Ale za každým úspěchem je kus dřiny a odříkání. Každý v životě přijímáme výzvy a 

pereme se svými největšími soupeři. Kdo je největším soupeřem pana Petra Svatoše? 

 

0:13:53  - 0:14:09  (nahrávka 2) 

 

To bych řekl, že jsem já a moje hlava. Ale kdybych měl říct,  já na to trpím protože 

dlouhodobě a snažím se s tím pracovat, ale kdybych měl říct opravdu protihráče, tak 

je to pan Feng Fan Fenk a to je Číňan. 

 

Beata 

Kromě stolního tenisu se pan Petr věnuje i závodnímu rybaření. Rybaří už od svých 

čtyř let. Ale není úlovek jako úlovek. 

 

0:05:43 - 0:05:58  (nahrávka 1) 

 

Největší úlovek asi teďka 12. místo na mistrovství světa, když jako řeknu  takhle, ale 

asi největší úlovek amur, kolem metru měl asi. 

 

Jáchym 

Petr je stále velkým optimistou, ve svém životě se snaží posouvat své hranice. O tom 

také vypovídá jeho největší životní motto. 

 

0:04:07 - 0:04:13 (nahrávka 1) 

 

Co tě nezabije, to tě posílí. Taková sice …hodně známý, ale hodně pravdivý. 

 

(hudební motiv - zvuky ping-pongového míčku) 

 


